
 
 

 
 

 
 

 
Trænerudvalgets årsberetning 2020 
 
Året 2020 er et anderledes år. 
 
Vi startede ud med så meget vand på banerne, at vi, i en længere periode, ikke kunne 
træne. 
 
Så kom Coronaen og alt blev lukket ned. I halvanden måned kunne vi ikke træne vores 
hunde. 
Midt i maj kunne vi langsomt lukke op igen. Med en masse restriktioner. 
 
I august kunne vi starte op, som normalt, uden en masse røde/hvide bånd og gratis kaffe! 
 
Så kom Coronaen igen og er her stadig. Restriktionerne er dog ikke så stramme. Vi må 
gerne drikke kaffe udenfor og vi må gå på toilettet. Men vi må kun være max 10 på holdet 
inklusiv instruktør.  
Derfor har nogle hold været nød til at skiftes til, at en hundefører bliver hjemme en 
træningsdag. 
De røde/hvide bånd er tilbage! 
 
Erfaringerne fra 2019, gjorde at vi gennemførte en omlægning af holdstrukturen. Der blev 
indført: 

• Kortere, men flere hvalpehold, som vi har mulighed for løbende at starte op, fordi 
vores instruktører er så søde at køre dem, sideløbende med deres eksisterende 
hold. 

• Flere C-hold, så vi har mulighed for at tilbyde flere, at træne hos os.  

• Et ekstra konkurrencehold, for at opmuntre de som gerne vil mere end bare træne. 
 
Vi har fået mulighed for at træne i drivhuset i Kvistgård, igen til vinter. Nu er der mulighed 
for at træne om aftenen. Vi skal lige have afstemt dagene med Schæferhundeklubben 
Kreds 82, som vi deler det med. 
 
Vores aspirant, Marte har pga coronaen ikke fået færdiggjort sin overbygning i Dch’ 
Lydighedsprogram, men gør det så snart, at det er muligt. 
 
Vi vil gerne byde velkommen til Carina, vores nye instruktør, som hjalp os med at tage 
hold, da vi allermest behøvede det! 
 



Og så glæder vi os til at se Annette igen i 2021, efter hendes orlov. 
 
December er julemåneden og der trænes ikke. Vi håber at 2021 bliver et bedre år. 
 
Mange hilsner, DcH Trænerudvalg 
Iben og Pia 
 
 


